
 
 
 
Schriftelijke vragen. 
 
Aan: 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Van: 
Fractiesecretariaat Seniorenpartij Schagen 
 
Datum:  
22 april 2024 
 
Onderwerp:  
Woningbouw Petten 
 
Geacht College, 
 
Tijdens ons bezoek aan de Dorpsraad in Petten vernamen wij dat er onvrede was over de 
woningbouw in Petten. Hierbij werd Petten Plaza nog eens apart benadrukt. 
 
Wetende dat: 

• Een structuurvisie Petten in maart 2012 is vastgesteld 

• Het doel is om tot 2040 circa 200 tot 225 woningen te kunnen bouwen in Petten 

• Een methode in een visie is vastgesteld waar kansen in beeld zijn gebracht voor 
bouw, een fietspad, een park en 2 soorten projecten verder zijn uitgewerkt zoals: 
bouwlocaties in de dorpskern en bouwlocaties ten zuiden van het dorp 

• Een klankbordgroep is opgericht waarin inwoners, dorpsraad, verenigingsleven en 
ondernemers samen met de gemeente overleggen hoe het dorp het beste kan 
groeien 

• Een informatieavond op 22 februari 2023 heeft plaatsgevonden die door circa 180 
mensen werd bezocht en er daarnaast nog 58 reacties via de website werden 
ingestuurd 

• Een positief geluid vanuit de inwoners van Petten was te horen 

• Er goede ideeën werden besproken 

• Er concrete aanbevelingen werden gedaan 

• Een overleg is geweest van klankbordgroep en de gemeente op 6 maart 2023 

• Een woningbouw dashboard is gerealiseerd 
 
 
 



Vaststellende dat er in de “Woningbouw dashboard” geen locaties in Petten worden vermeld 
roept bij de Seniorenpartij Schagen de volgende vragen op: 
 
Kan het College de volgende vragen beantwoorden? 
 

1. Wat is de reden dat de uitkomsten van de structuurvisie voor woningbouw in Petten 
nog steeds niet zichtbaar zijn? 

2. Er waren concrete plannen voor “Petten Plaza”. Kan het college hierover een stand 
van zaken geven? 

3. Het ontbreekt de Dorpsraad Petten aan concrete informatie over alle bouwplannen in 
Petten, ondanks dat daar meermaals om gevraagd is. Hoe denkt het College dit op te 
lossen? 

4. Is het vastgestelde doel voor het aantal te bouwen woningen in Petten nog wel 
haalbaar? 

5. Is het College zich ervan bewust dat de inwoners van Petten het vertrouwen in de 
politiek verliezen nu zij niets meer horen van alle bouwplannen? 

6. Is het College zich ervan bewust dat de populatie van Petten vergrijst en dat er 
daardoor in de toekomst een tekort aan woningen in Petten voor ouderen zal 
zijn/danwel woningen waar zij naar door kunnen stromen? 

7. Is het College zich ervan bewust dat door het uitblijven van woningen voor jongeren 
in Petten deze doelgroep het dorp zal verlaten? 

8. Is het College ervan op de hoogte dat Petten graag woningen voor jongeren en 
ouderen wil? 

9. Kan het college aangeven wanneer daadwerkelijk met alle ontwikkelingen van 
woningbouw in Petten wordt begonnen? 

10. Wat is de stand van zaken van alle ontwikkelingen van woningbouw in Petten? 
 
Namens de Seniorenpartij Schagen 
C.H.J. Quint 


